
 

 

Raadscommissie Omgeving en Economie 7 mei 2019 

 

Fractie: PvdA 

 

Onderwerp: bestrijdingsmiddel XenTari 

 

Afgelopen woensdag 1 mei lezen we op Facebook dat de gemeente aankondigt dat 

ze het zeer omstreden middel XenTari binnen de bebouwde kom gaat gebruiken om 

de overlast van de eikenboomprocessierups aan te pakken; 

Dit roept bij ons de volgende vragen op: 
- Is het college zich ervan bewust dat het middel XenTari in verband wordt gebracht 
met de toename van de mezensterfte?  
- Is het college zich ervan bewust dat het middel XenTaridoor zeel veel ecologen als 
zeer schadelijk wordt beoordeeld en dat ten zeerste wordt afgeraden om dit middel 
te gebruiken? 
- Is het college zich ervan bewust dat door het gebruik van het middel XenTari het 
meest effectieve bestrijdingsmiddel, namelijk de koolmees, juist verdwijnt en dat zo 
uiteindelijk de overlast van de rups alleen maar zal toenemen?  
- In het artikel op Facebook spreekt de gemeente over “biologisch middel”. Is het 
college zich ervan bewust dat met dit “biologische middel” alle insecten doodgaan, 
niet alleen de eikenboomprocessierups.  
- Is het college zich ervan bewust dat we een slecht voorbeeld zijn voor de burger? 
Aan de ene kant roepen we op om geen gif te gebruiken om de biodiversiteit te 
verhogen en aan de andere kant zetten we zelf gif in met alle verstrekkende 
gevolgen van dien.  

En tot slot roepen we het college op om per direct het inzetten van het 

middel XenTari stop te zetten voordat er onherstelbare schade is aangericht en 

roepen we het college op om de mezenpopulatie volop te bevorderen door ook 

zelf actief mezenkasten op te hangen en door een ieder op te roepen om geen gif 

te gebruiken voor het bestrijden van welke rups dan ook.  
 


